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ROMÂNIA 

CONSILIUL JUDEŢEAN COVASNA 

 

 

 

PROCES-VERBAL 

încheiat cu ocazia lucrărilor şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna, din 

data de 30 ianuarie 2025, ora 12,00 

 

 

Tamás Sándor-Președintele Consiliului Județean Covasna 

Convocarea Consiliului Judeţean Covasna în şedinţă ordinară pentru astăzi, 30 

ianuarie 2025, ora 12,00 s-a făcut în conformitate cu prevederile art. 178 alin. (1) precum 

și art. 134 alin. (1) lit. a) și alin. (5), coroborat cu art. 179 din Ordonanța de urgență a 

Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare, în baza Dispoziţiei Preşedintelui Consiliului Judeţean Covasna nr. 15/23 

ianuarie 2025, consilierii judeţeni fiind invitaţi prin adresa nr. 978/23 ianuarie 2025. 

 Proiectul ordinii de zi a şedinţei a fost adus la cunoştinţa publică în publicația 

„Observatorul de Covasna” și „Háromszék”. 

 

Îl rog pe domnul Sztakics István-Attila, secretarul general al județului, să facă 

prezența.  

Sztakics István-Attila: Stimate domnule Președinte, stimați consilieri județeni! 

La ședința de astăzi, sunt prezenți 27 de consilieri județeni din cei 29 în funcţie, 

respectiv este prezent și Președintele Consiliului Județean Covasna, deci sunt prezenți 

în total 28 de persoane cu drept de vot. Lipsesc consilierii Colțea Iosif și Gáspár Zsolt. 

 

Tamás Sándor: Mulţumesc. 

Constat că sunt îndeplinite condiţiile cerute de lege pentru convocarea 

consiliului, şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 28 de persoane cu drept de vot, 

drept urmare declar deschise lucrările şedinţei Consiliului Judeţean Covasna. 

 

La lucrările şedinţei de astăzi participă de drept secretarul general al judeţului, 

iar în calitate de invitaţi participă:  

- Dl. Papp Adolf-József – director, Direcţia Generală de Asistenţă Socială şi 

Protecţia Copilului Covasna; 

- Dl. Rusz István – director, Asociația Clubul Sportiv SEPSI – SIC; 

- directorii executivi/ directorii executivi adjuncţi ai direcţiilor şi şefii 

serviciilor/ compartimentelor de specialitate din cadrul aparatului de 

specialitate al Consiliului Judeţean Covasna; 

- reprezentanţii mass-media. 

 

Procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Judeţean Covasna din data de 

16 ianuarie 2025, a fost făcut public, a putut fi studiat pe site-ul Consiliului Judeţean 
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Covasna www.cjcv.ro, respectiv la sediul Consiliului Judeţean Covasna, în vederea 

formulării eventualelor contestaţii la conţinutul acestuia. 

 

Vă consult, dacă aveţi obiecţii la conţinutul procesului-verbal? 

 

Nefiind, supun la vot procesul-verbal al şedinţei menţionate mai înainte. 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 28 de voturi s-a aprobat procesul-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului 

Judeţean Covasna din data de 16 ianuarie 2025. 

 

Stimaţi consilieri, 

Cunoaşteţi proiectul ordinii de zi, iar materialele şedinţei de astăzi v-au fost puse 

la dispoziție în format electronic pe site-ul oficial al Consiliului Judeţean Covasna.  

Astfel, în proiectul ordinii de zi avem înscrise următoarele probleme: 

1. Depunerea Jurământului de către domnul Tamás István, consilier judeţean declarat 

ales, al cărui mandat a fost validat de Tribunalul Covasna; 

2. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean 

Covasna nr. 214/2024 privind organizarea Comisiilor de specialitate ale 

Consiliului Judeţean Covasna; 

3. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei Hotărârii Consiliului Județean 

Covasna nr. 43/2022 privind aprobarea contractării şi garantării unei finanţări 

rambursabile interne în valoare de 33.600.000 lei în vederea asigurării cofinanțării 

proiectelor de interes județean finanțate din fonduri externe nerambursabile de la 

Uniunea Europeană; 

4. Proiect de hotărâre cu privire la repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a 

cotei de 20% din sumele defalcate din taxa pe valoarea adăugată pentru 

echilibrarea bugetelor locale şi din cota de 14% din impozitul pe venit, în 

conformitate cu prevederile art. 33 alin. (3) lit. b) din Legea nr. 273/2006, în 

vederea elaborării proiectelor de buget pe anul 2025 și a estimărilor pentru anii 

2026-2028; 

5. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul public al județului 

Covasna în domeniul public al unității administrativ-teritoriale Comuna Zăbala, 

a unui microbuz electric 8+1 locuri achiziționat în cadrul proiectului 

„Achiziționare de microbuze electrice pentru elevi în Județul Covasna” finanțat 

prin Programul Național de Redresare și Reziliență; 

6. Proiect de hotărâre privind constatarea pierderii calității de membru al Autorității 

Teritoriale de Ordine Publică Covasna a domnului Simtea Adrian, respectiv 

validarea desemnării unui nou membru al Autorității Teritoriale de Ordine 

Publică Covasna; 

7. Proiect de hotărâre pentru modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Județean 

Covasna nr. 117/2019 privind aprobarea Regulamentului de organizare și 

funcționare al Centrului de recuperare pentru copilul cu handicap Sfântu 

Gheorghe; 

http://www.cjcv.ro/
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8. Proiect de hotărâre privind stabilirea nivelului contribuţiei consiliilor 

locale, a persoanelor adulte cu dizabilități, precum și a persoanelor vârstnice, la 

susţinerea serviciilor sociale acordate în cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Covasna, pe anul 2025; 

9. Proiect de hotărâre privind aprobarea Contractului - model care va fi încheiat între 

Judeţul Covasna prin Consiliul Judeţean Covasna, Direcția Generală de Asistență 

Socială și Protecția Copilului Covasna şi unităţile administrativ - teritoriale din 

judeţul Covasna prin consiliile locale care participă la cofinanţarea serviciilor 

sociale acordate în cadrul Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia 

Copilului Covasna, pe anul 2025; 

10. Raportul de activitate al Comisiei pentru protecția copilului Covasna pe anul 

2024; 

11. Raportul de activitate al A.C.S. Sepsi SIC Sfântu Gheorghe pe Semestrul II al 

anului 2024 Sepsi SIC; 

12. Diverse 

 

Înainte de aprobarea ordinii de zi, vă informez că, proiectele de hotărâri au fost 

avizate favorabil în comisiile de specialitate.  

 

Vă consult dacă aveţi observaţii la proiectul ordinii de zi? 

Nu sunt. 

Supun aprobării proiectul ordinii de zi al şedinţei de astăzi. 

Cine este pentru? 28 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

Cu 28 de voturi s-a aprobat ordinea de zi a şedinţei de astăzi. 

 

Înainte de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să fac câteva precizări, şi 

anume: 

1.) – potrivit art. 228 alin. (1) și (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 

57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, nu pot 

lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor consilierii care au un interes personal în 

problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să 

anunţe înainte de începerea dezbaterilor interesul personal pe care-l au în problema 

respectivă. 

2.) - pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 2, 6 și 7 este necesar 

votul majorităţii consilierilor prezenți la ședință. 

– pentru adoptarea proiectelor de hotărâri de la punctele 3, 4, 5, 8 și 9 este necesar 

votul majorităţii consilierilor în funcție.  

 

Se intră în dezbaterea ordinii de zi. 

 

La primul punct al ordinii de zi avem cuprins Depunerea Jurământului de către 

domnul Tamás István; 
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Mandatul de consilier județean al domnului Tamás István, a fost validat prin 

Încheierea Tribunalului Covasna din data de 10 ianuarie 2025, pronunțată în Dosarul 

nr. 9/119/2025 fapt asupra căruia a fost informat de către Secretarul general al 

Județului Covasna în data de 16 ianuarie 2025. 

Conform art. 122 alin. (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 

privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, consilierul 

județean a cărui mandat a fost validat depune jurământul în fața consiliului județean în 

termen de 15 zile de la data informării de către secretarul general al județului cu privire 

la validarea mandatului. 

 

Jurământul se depune după următoarea procedură:  

 

Consilierul va pune mâna stângă pe Constituţie, cât și, dacă este cazul, pe Biblie, 

și va depune Jurământul în limba română.   

după care va semna Jurământul în 2 exemplare.  

 

Îl invit pe domnul Tamás István să depună Jurământul.  

 

Rog asistenţa să se ridice în picioare pe tot parcursul ceremoniei de depunere a 

Jurământului. 

(Asistența se ridică în picioare. ) 

(Se procedează la depunerea și semnarea Jurământului. ) 

Cei din sală aplaudă! 

 

Tamás Sándor: Vă mulţumesc. 

 

De la această fază a ședinței, Consiliul Județean Covasna se compune din 30 de 

consilieri județeni, din care sunt prezenți 28.  

 

La punctul doi al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Judeţean Covasna nr. 214/2024 privind 

organizarea Comisiilor de specialitate ale Consiliului Judeţean Covasna; 

 

Este vorba despre modificarea componenței Comisiei învățământ, tineret, ONG-

uri și sport în sensul că va face parte din comisie și noul nostru coleg Tamás István.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 29 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 29 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 
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La punctul trei al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei Hotărârii Consiliului Județean Covasna nr. 43/2022 privind 

aprobarea contractării şi garantării unei finanţări rambursabile interne în valoare de 

33.600.000 lei în vederea asigurării cofinanțării proiectelor de interes județean finanțate 

din fonduri externe nerambursabile de la Uniunea Europeană; 

 

Avem cinci proiecte europene și pentru a le finanța, am luat un credit bancar și în 

interiorul creditului propunem niște modificări, deci totalul sumelor nu se modifică. 

La proiectul ”Reabilitarea Ansamblului Muzeul Național Secuiesc, Sfântu 

Gheorghe” și la proiectul ”Extindere, modernizare Școală Gimnazială Specială Sfântu 

Gheorghe și demolare garaj și magazie” am economisit anumite sume și propunem ca 

aceste sume să fie transferate la proiectul ”Reabilitare Castel Mikó” de la Olteni. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 29 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 29 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul patru al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre cu privire la 

repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a cotei de 20% din sumele defalcate din 

taxa pe valoarea adăugată pentru echilibrarea bugetelor locale şi din cota de 14% din 

impozitul pe venit, în conformitate cu prevederile art. 33 alin. (3) lit. b) din Legea nr. 

273/2006, în vederea elaborării proiectelor de buget pe anul 2025 și a estimărilor pentru 

anii 2026-2028; 

 

Sincer vă spun, în fiecare an facem acest exercițiu de estimări și niciodată nu este 

cum estimăm.  

Nici anul acesta nu o să fie, pentru că acum, chiar astăzi, este în fața Guvernului 

proiectul de buget al anului 2025, care va intra în Parlament peste câteva zile și va ieși 

peste o săptămână.  

Această estimare nu o să corespundă cu realitatea dar totuși trebuie să-o facem 

conform legi.  

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 29 de voturi 
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Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 29 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul cinci al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea trecerii din domeniul public al județului Covasna în domeniul public al 

unității administrativ-teritoriale Comuna Zăbala, a unui microbuz electric 8+1 locuri 

achiziționat în cadrul proiectului „Achiziționare de microbuze electrice pentru elevi în 

Județul Covasna” finanțat prin Programul Național de Redresare și Reziliență; 

 

Îl rog pe domnul consilier Jakab István-Barna să ne prezinte succint despre ce 

este vorba.  

Jakab István-Barna: În total am achiziționat 36 de microbuze electrice, din care 

19 microbuze cu 16+1 au și sosit și am și predat unităților administrativ-teritoriale, 

respectiv școlilor și acum au sosit încă 8 microbuze de 8+1 locuri. 

Dacă vă amintiți, acum o lună, dacă nu mă înșel, am aprobat hotărârea prin care 

aceste microbuze au fost incluse în domeniul public al Județului Covasna tocmai ca să 

putem să le predăm, în mod gratuit, unităților administrativ-teritoriale.  

(A sosit domnul consilier Colțea Iosif. De la această fază a ședinței sunt 

prezenți 29 de persoane cu drept de vot.) 

 

Primul microbuz o să ajungă la Zăbala urmând ca și restul unităților 

administrativ-teritoriale să adopte hotărârea prin care preiau microbuzele.  

Vestea bună este că și ultimul lot de microbuze cu 20+1 locuri au fost licitate, am 

avut și oferte și urmează să semnăm un contract cu furnizorul de microbuze.  

Deci, le vom primi toate microbuzele. 

Vă mulțumesc! 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul șase al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

constatarea pierderii calității de membru al Autorității Teritoriale de Ordine Publică 

Covasna a domnului Simtea Adrian, respectiv validarea desemnării unui nou membru al 

Autorității Teritoriale de Ordine Publică Covasna; 
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Este vorba despre desemnarea domnului colonel Predicioiu Gheorghe 

Daniel, inspector șef al Inspectoratului pentru Situații de Urgență „Mihai Viteazul” al 

județului Covasna în locul domnului Simtea Adrian. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

La punctul șapte al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre pentru 

modificarea anexei la Hotărârea Consiliului Județean Covasna nr. 117/2019 privind 

aprobarea Regulamentului de organizare și funcționare al Centrului de recuperare 

pentru copilul cu handicap Sfântu Gheorghe;  

 

Este prezent domnul Papp Adolf directorul general al Direcţiei Generale de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Covasna și răspunde la eventualele întrebări. 

 

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul opt al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

stabilirea nivelului contribuţiei consiliilor locale, a persoanelor adulte cu dizabilități, 

precum și a persoanelor vârstnice, la susţinerea serviciilor sociale acordate în cadrul 

Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Covasna, pe anul 2025; 

 

Îl rog pe domnul Papp Adolf directorul general al Direcţiei Generale de Asistenţă 

Socială şi Protecţia Copilului Covasna să prezinte materialul. 

 

Papp Adolf: Prezintă materialul. 

Tamás Sándor: Mulțumim! 

 

Vă consult dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 
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Nu sunt.  

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul nouă al ordinii de zi avem cuprins Proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Contractului - model care va fi încheiat între Judeţul Covasna prin Consiliul 

Judeţean Covasna, Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Covasna 

şi unităţile administrativ - teritoriale din judeţul Covasna prin consiliile locale care 

participă la cofinanţarea serviciilor sociale acordate în cadrul Direcţiei Generale de 

Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Covasna, pe anul 2025. 

 

Vă consult, dacă în legătură cu materialul de la acest punct aveţi completări, 

probleme de ridicat? 

Nu sunt. 

Supun la vot Proiectul de hotărâre.  

 

Cine este pentru? 30 de voturi 

Cine este contra? - 

Dacă se abţine cineva? - 

În urma supunerii la vot, cu 30 de voturi „pentru”, se aprobă hotărârea conform 

proiectului de hotărâre. 

 

La punctul zece al ordinii de zi avem cuprins Raportul de activitate al Comisiei 

pentru protecția copilului Covasna pe anul 2024; 

 

Materialul a fost prezentat în comisiile de specialitate. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt.  

Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 

La punctul unsprezece al ordinii de zi avem cuprins Raportul de activitate al 

A.C.S. Sepsi SIC Sfântu Gheorghe pe Semestrul II al anului 2024; 

 

Materialul a fost prezentat în comisiile de specialitate. 

Dacă sunt întrebări, propuneri în legătură cu materialul prezentat. 

Nu sunt.  

Consiliul ia act de materialul prezentat. 

 

La punctul douăsprezece al ordinii de zi avem cuprins Diverse. 

 

Vă consult dacă aveți probleme de discutat în cadrul punctului Diverse? 
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Nu sunt. 

Eu doresc să informez plenului Consiliului Județean Covasna că voi efectua două 

zile de concediu de odihnă în perioada 7-10 februarie 2025. 

Consiliul a luat act în unanimitate de informarea domnului Președinte. 

 

Vă consult dacă aveți intervenții, probleme de discutat?  

Nu sunt. 

 

Am dezbătut şi am hotărât în problemele înscrise pe ordinea de zi. 

Vă mulţumesc pentru participarea la ședință.  

Închid ședința! 

 

Preşedinte,  Secretar general al judeţului Covasna, 

TAMÁS Sándor SZTAKICS István-Attila 


